
Zapisnik 4. seje sveta  KS Branik z dne 06.2.2015 ob 18. uri v pisarni KS Branik 

Prisotni člani sveta: Miran Vidmar, Andrlič  Davorin, Judita Birsa,  

Jazbec Ljubo, Vidmar  Bruno, Borut Bizjak, Piščanec Irena, Stubelj Roman 

Odsotni: Kodrič Nives 

 

Dnevni red :  

                1.    ureditev groba za pok, Rafael Anderlič 

2. Mladinska soba 

                3.    usklajevanje najemnin      

                4.    Razno 

 

1.     ureditev groba za pok, Rafael Anderlič 

 

Svet KS je sprejel sklep, da se posmrtni ostanki( žara) po pok, Pavlica prestavi na novo  lokacijo na 

pokopališču Branik ( na podlagi pisnega soglasja sina Pavlica Miloša), družini Anderlič pa ponovno 

da v najem celoten  družinski grob kot je to bilo do l. 1997. 

 

2.   Mladinska  soba 

 

Na sestanku je bil prisoten predstavnik mladinskega društva Diwji Urban Vidmar. Predsednik KS je 

predstavnika zaprosil, da najprej  predstavil program dela društva, ki ga bo KS pregledala in se 

odločala  o prošnji za dodelitev  prostoru v KS, ki bi ga društvo lahko uporabljalo za druženje. 

Urban Vidmar je naštel nekaj planov, ki si jih je društvo zastavilo 

 -organizacijo turnirjev v košarki 

- ponovna ureditev in oživitev  poti na Pedrovo za  kros progo 

- zaprtje vaškega hrama na Preserju, ter združitev mladih vse KS pod eno streho 

Predsednik društva Diwji se je strinjal, da je on tisti, ki mora prevzeti odgovornost za nastalo škodo do 

katere bi lahko prišlo ob neprimerni uporabi prostorov. 

Bruno Vidmar je predstavil svoje poglede na ustanavljanje in podvajanje društev v KS Branik, 

Turistično društvo Branik npr. nikakor ne more zaživeti v polni meri, čeprav ima široke možnosti 

delovanja. 

Urban Vidmar je zagotovil, da bo mnenje KS posredoval članom svojega društva. 

 

            3.    Usklajevanje najemnin 

 

Pub- po pregledu dokumentacije o adaptaciji   prostora za gostilno Pub v Kulturnem domu Branik se 

je izkazalo, da so v stroške všteta tudi dela, ki ne spadajo v stroške potrebne za vitalizacijo stavbe in 

neupravičeno znižujejo najemnino oz. podaljšujejo rok za znižano najemnino. 

Birsa Judita bo dokumentacijo ponovno prevzela, ter poiskala pravno mnenje. 

Trenutno glede najemnine člani niso sprejeli nobenega sklepa.  

Predsednik KS bo Birsa Juditi dal uradno pooblastilo s katerim bo poiskala pravno mnenje o obstoječi 

najemni pogodbi. 

Sklep: Člani sveta KS Branik so sprejeli sklep, da se na razgovor povabi Kocjančič Edvina, lastnika 

gostilne Pub, da se pomenijo o dvigu najemnine oz. skrajšanju veljavnosti dobe  nižanja najemnine.  

 

         4.   15.  februar 

  

Zakuska za 15. februarja se prestavi na konec igre- druženje krajanov ob glasbi harmonike.  

Postrežene bodo klobase z gorčico ter kruh,  kuhali jih bodo člani sveta  v prostoru pod stopnicami. 

Prostor naj bi se počistilo v sredo ter pripravilo mize. 

V soboto bo Andrej Jelačin- Toni Karjola pripravil večer humorja,  

Program : nastop zbora, nagovor predsednika KS Branik Vidmar Mirana, župana MO Nova Gorica 

nastop zbora OŠ Branik , nastop harmonikarja, na koncu povabilo na igro. 

 

Sestanek se je zaključil ob 22.30. uri 

Zapisnik sestavil: Korošec 

Zapisnik overil:  


